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Smučarski oddelki na gimnaziji v Skofji Loki 
- zakaj in kako smo jih ustanovili? 

Oba prispevka o smučarskih oddelkih na Gimnaziji 
v Sko^i Loki, ki sta jih napisala Milena Kordež in Janez 
Virk zelo dobro opisujeta nastanek in delovanje te, tako 
imenovane »smučarske gimnazije« v Sko^i Loki. 

Vseeno pa bi rad dodal še nekaj, k<ir v teh dveh prispe-
vkih ni zabeleženo ali posebej poudarjeno. Najprej nekaj o 
samem ustanavljanju teh oddelkov. 

Smučarske oddelke v Sko^i Loki so ustanovili tudi zato, 
ker je bilo v Sloveniji veliko število mladih smučarjev. Posa-
mezni smučarski klubi so imeli toliko pionirjev (11-15 let), 
da so se vozili na treninge z avtobusi. Danes jih imajo največ 
za dva kombija. Na posameznih tekmovanjih je štartalo po 
sto in več pionirjev in pionirk. Mladinci in mladinke (15-
18 let) danes sploh nimajo več samostojnih tekem. V tistih 
časih je na vsaki tekmi štartalo po osemdeset, včasih tudi do 
sto in več mladincev in mladink. 

Pomembno je bilo tudi to, da nam je za realizacijo te 
zamisli v okviru Smučarske zveze Slovenije uspelo zain-
teresirati ne le vrh SZS, ampak tudi tako klubske kot 
reprezentančne trenerje. Pri projektu pa so sodelovali tudi 
zainteresirani starši. 

V interesu vseh je bilo, da večina teh mladih tekmoval-
cev, takrat še pionirjev, nadaljuje tekmovalno kariero kot mladinci. 

Večina staršev se je zavedala, da morajo mladi tekmovalci uspešno zaključiti šolanje na 
srednji stopnji in si tako zagotoviti možnost za nadaljnje šolanje na raznih fakultetah. Takrat, 
v začetku sedemdesetih let, je bilo v Sloveniji že znanih nekaj tragičnih dogodkov, povezanih 
s posameznimi uspešnimi tekmovalci ob zaključku njihove aktivne športne kariere. 

Poleg tega pa takrat tudi vrhunski smučarji pri nas niso zaslužili niti približno toliko, da bi 
lahko karkoli privarčevali za kasnejše življenje. Praktično povedano, nič niso zaslužili. 

Naloga je bila torej jasna. Organizirati je bilo treba šolanje na srednji stopnji, ki bo 
omogočalo nadaljevanje whunske športne dejavnosti in uspešno dokončanje šole. 

Prof. Milena Kordež dovolj podrobno opisuje ustanovitev in delovanje športnih oddel-
kov. 

Resno in intenzivno delo za realizacijo tega projekta se je od\ijalo leta 1973. Zakaj so 
smučarski oddelki začeli delovati šele jeseni leta 1976? 

Kdor danes raziskuje dejavnost šole na podlagi verodostojnih dokumentov, seveda ne 
more odkriti še ene velike ovire pri uresničitvi tega projekta. 

V takratni socialistični ureditvi našega šolstva ni smelo biti nobenega razlikovanja med 
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dijaki. Ne po barvi kože, ne po veri, ne po narodnosti, seveda pa tudi ne po tem, ali se nekdo 
bolj intenzivno in pod posebnimi pogoji ukvarja s športom. 

In to načelo se je izvajalo dosledno in povsod! 
Kaj pa zdaj? 
Vse priprave so bile izvršene, vsi dejavniki so delovali usklajeno, toda obstaialo ie vprašanje, 

ali si minister za šolstvo upa porušiti načelo enakosti vseh dijakov v šolskem sistemu. 
Morali smo pridobiti šiî še dioižbeno soglasje, kot se je temu reklo takrat. Kje dobiti 

človeka, ki ima dovolj veliko Ležo in luoč, da Lako odloči? 
Obiskali smo Andreja Marinca, k i j e bil takrat predsednik C K Z K Slovenije. Prepričali 

smo ga, da ne gre za nobene privilegije in elitizem, ampak le za poseben način organizaci-
je pouka, Id dijakom omogoča usldajeno delo na obeh področjih. Obljubil nam je, da se bo 
angažiral za to, da bi usti"ezno ministi^stvo takšno tolmačenje tudi sprejelo. 

In uspelo je. Končno so smučarski oddelki na Gimnaziji v Skofii Loki septembra 1976 
začeli delovati-
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